



News ADAC GT Masters – Most, April 27th – 29th 2018

- 00:00 Opener
- 00:03 The ADAC GT Masters on new paths. For the very first time the league of super sports cars is welcomed in the Czech Republic. The Autodrom in Most will host the races three and four of the 2018 season.
- 00:19 Saturday's race starts in a turbulent way. A mass collision in the first chicane means the end for several GT cars. Among others for the Ferrari from HB Racing.
- 00:29 Dominic Schwager (#7, Germany) - english**
- 00:46 The further course of the race - marked by hard duels. The two-time DTM Champion Timo Scheider fights for sixth place with the two-time GT Masters winner Sebastian Asch.
At the top the team of BWT Mücke Motorsport clinches a sovereign victory.
- 01:04 Stefan Mücke (#26, Germany) - english**
- 01:11 In race two the spectators again see a wild start phase. After a safety car and restart, the Mercedes AMG with the Pommer/Götz duo takes a front seat and keeps the lead up to the chequered flag. It's the first win of the season for the „yellow mamba“.
- 01:30 Maximilian Götz (#47, Germany) - english**
- 01:37 The ADAC TCR Germany also offers spectacular racing in Most. Antti Buri from Finland wins race one on Saturday. Race two ends curiously. Behind race winner Petr Fulin Luca Engstler is happy one lap too early and gives second place to Michelle Halder.
- 01:57 Luca Engstler (#8, Germany) - english**
- 02:23 A misunderstanding that gives Michelle Halder the full points.
- 02:27 Michelle Halder (#53, Germany) - english**
- 02:39 A successful premiere in the Czech Republic. The next stop of the ADAC GT Masters is the Red Bull Ring in Austria from the 8th to the 10th of June.
- 02:52 Closer
- 03:00 ENDE**



News ADAC GT Masters – Most, April 27th – 29th 2018

- 00:00 Opener
- 00:03 Das ADAC GT Masters auf neuen Wegen. Zum allerersten mal gibt sich die Liga der Supersportwagen die Ehre in Tschechien. Das Autodrom in Most ist Schauplatz der Läufe drei und vier der Saison 2018.
- 00:19 Das Samstagsrennen beginnt turbulent. Eine Massenkollision in der ersten Schikane bedeutet das Aus für mehrere GT-Wagen. Unter anderem für den Ferrari von HB Racing.
- 00:29 Dominic Schwager (#7, Deutschland) - deutsch**
- 00:45 Der weitere Rennverlauf - geprägt von harten Duellen. Der zweimalig DTM-Champion Timo Scheider kämpft mit dem zweimaligen GT-Masters Sieger Sebastian Asch um Position sechs. An der Spitze fährt die Mannschaft von BWT Mücke Motorsport einen souveränen Sieg ein.
- 01:02 Stefan Mücke (#26, Deutschland) - deutsch**
- 01:19 In Rennen zwei sehen die Zuschauer erneut eine wilde Startphase. Nach Safety Car und Restart setzt sich der Mercedes AMG mit dem Duo Pommer/Götz vorne ab und hält die Führung bis zur Zielflagge. Erster Saisonsieg für die gelbe Mamba.
- 01:36 Maximilian Götz (#47, Deutschland) - deutsch**
- 01:47 Auch die ADAC TCR Germany bietet in Most spektakuläres Racing. Der Finne Antti Buri gewinnt Rennen eins am Samstag. Rennen zwei endet kurios. Hinter Laufsieger Petr Fulin freut sich Luca Engstler eine Runde zu früh und schenkt den zweiten Platz so an Michelle Halder her.
- 02:07 Luca Engstler (#8, Deutschland) - deutsch**
- 02:26 Ein Fauxpass, der Michelle Halder die vollen Punkte beschert.
- 02:31 Michelle Halder (#53, Deutschland) - deutsch**
- 02:39 Gelungene Premiere also in Tschechien. Nächster Stop des ADAC GT Masters ist der Red Bull Ring in Österreich vom 8. bis 10. Juni.
- 02:52 Closer
- 03:00 ENDE**